
Zápisnica č. 61/2005 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 20. júna 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Robert Redhammer, Helena Žideková, 

Robert Špaček, Ernest Bučko, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomný:  Ján Kalužný 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Akademický informačný systém (pror. Molnár). 
2. Pasportizácia objektov STU (pror. Bučko). 
3. Projekt telefonizácie STU (pror. Redhammer). 
4. Návrh na podpis Magny Charty Universitatum (rektor Báleš). 
5. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Implementácia Akademického informačného systému na STU – STU OnLine (pror. 

Molnár) 
2) Aktualizácia pasportu priestorového vybavenia STU a jej súčastí (pror. Bučko)  
3) Smernica o spoplatnení výkonov spojených s habilitáciami, inauguráciami a obhajobami 

DrSc. Na STU pre externých uchádzačov (pror. Redhammer) 
4)  Návrh na zrušenie prevádzkovania ÚVZ Kálnica zamestnancami STU (kvestorka 

Žideková) 
5) Vyhlásenie verejnej anonymnej súťaže na logo STU (pror. Špaček) 
6) Podklady za OPV R-STU (pror. Špaček) 
7) Použitie finančných prostriedkov získaných z nájmov nebytových priestorov ÚZ ŠDaJ 

(pror. Bučko) 
 
 
Poznámky k plneniu úloh: 
Úloha č.1/59/2005 – Vedúca Archívu STU nemôže vypracovať smernicu STU na klasifikáciu 

informácií v zmysle Bezpečnostného projektu STU, lebo nie je v tomto 
smere školená. Preto bola táto úloha presunutá na prof. Horvátha. 

 
 
Uznesenie č. 1/61/2005 
Vedenie STU rozhodlo, že na www stránke STU nebudú uverejňované zápisnice z rokovaní 
Vedenia STU a Kolégia rektora STU v plnom znení, ale len v skrátenej podobe. 
 
 
 
Informácie z účasti na rokovaní iných orgánov: 
 
1) Pror. Redhammer sa zúčastnil rokovania Rady vedy a techniky pri Rade VŠ. Rokovalo sa 

o príprave implementácie nového zákona o vede a technike a o pozastavenej výzve na 
projekty APVT, ktorú minister školstva zrušil. Predbežne sa termín tejto výzvy posúva na 
30.07.2005. 



2) Pror. Redhammer informoval o rokovaní Monitorovacieho výboru pre projekty ESF-kraj 
Bratislava. Pre ďalšie rozpočtovacie obdobie (2007-2013) bude pravdepodobne možné 
čerpať v Bratislave aj investičné prostriedky zo štrukturálnych fondov. 

3) Rektor Báleš informoval o rokovaní delegácie SRK u predsedu vlády SR, na ktorom sa 
zúčastnili aj ministri financií a školstva SR. Rokovanie sa týkalo evaluácie VŠ, ktorá sa 
má uskutočniť na jeseň 2005, projektu MINERVA a prehodnotenie skutočnosti, že 
univerzity v Bratislave nemôžu čerpať financie z projektov EU na rozvoj infraštruktúry. 

 
 
K bodu 1: Akademický informačný systém (pror. Molnár). 
  
Pror. Molnár: Podal informáciu o stave procesu obstarávania Akademického informačného 

systému pre STU ako aj o rokovaniach s dodávateľom AIS, ktoré boli 
v dňoch 8.-10.06.2005 na pôde rektorátu STU v Bratislave za účasti 
zástupcov z fakúlt STU. Do konca júla 2005 musí byť etablovaná riadiaca 
rada projektu ako aj projektový tím. Je vyšpecifikovaných 8 oblastí 
projektu, kde bude potrebné určiť „key users“ a príslušný tím. Key user 
musí byť vybraný tak, aby bol odborník pre danú oblasť a súčasne veľmi 
dobre ovládal angličtinu alebo nemčinu. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Požadoval konkretizáciu náplne zmluvy vrátane financovania a podrobný 
časový harmonogram celého projektu. 

  
Stanovisko č. 1/61/2005 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál o stave procesu obstarávania 
Akademického informačného systému pre STU s nasledujúcimi úlohami: 
 
Úloha č. 1/61/2005 
Rektor STU ukladá úlohu predložiť písomne personálny návrh na riadiacu radu projektu 
implementácie AIS na STU. 
Z: Prorektor Molnár 
T: 31. 07. 2005 
 
Úloha č. 2/61/2005 
Rektor STU ukladá úlohu predložiť písomne personálny návrh na členov riadiaceho tímu 
projektu implementácie AIS na STU. 
Z: Prorektori STU 
T: 31. 07. 2005 
 
 
K bodu 2: Pasportizácia objektov STU (pror. Bučko). 
  
 Pror. Bučko: Predložil písomný materiál, ktorý bol zostavený na základe podkladov 

z fakúlt STU a komentoval jeho obsah. 
 
Stanovisko č. 2/61/2005 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál „Aktualizácia pasportu priestorového 
vybavenia STU a jej súčastí“. Na jeho základe Vedenie STU predloží 2. návrh na umiestnenie 
FIIT STU. 
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K bodu 3: Projekt telefonizácie STU (pror. Redhammer) 
  
 Pror. 
Redhammer: 

Podal ústnu informáciu o ponukách na riešenie telefonovania na STU 
v budúcnosti, ktoré predložili ST Slovak Telecom a Orange. Prezentácia 
obidvoch ponúk bude na rokovaní KR STU za účasti dekanov fakúlt STU. 
• ST ponúka riešenie, ktoré predpokladá telefonovanie cez počítačovú 

sieť na STU, netreba investovať do nových telefónnych ústrední ani do 
budovania telefonickej siete. Treba skvalitniť počítačovú LAN sieť 
a zakúpiť IP telefóny. 

• Orange navrhuje kompletný prechod na mobilné telefóny, ktorý by 
znamenal cca 30 % úsporu zo súčasných nákladov na telefonovanie na 
STU bez osobitných nárokov na investície. 

 
Stanovisko č. 3/61/2005 
Vedenie STU berie na vedomie podané informácie o ponukách na moderné riešenie 
telefonovania na STU v budúcnosti. 
 
 
K bodu 4: Návrh na podpis Magny Charty Universitatum (rektor Báleš). 
  
Rektor Báleš: Predložil návrh na podpis zmluvy s Bolonskou univerzitou, ktorý náležite 

zdôvodnil. 
 
Uznesenie č. 2/61/2005 
Vedenie STU súhlasí s podpisom Magny Charty Universitatum s Bolonskou univerzitou 
a poveruje rektora STU podísať túto zmluvu. 
 
 
K bodu 5: Rôzne 
 
1)  Rektor Báleš: 

• Informoval o výsledkoch cesty do Vietnamu. SR nemá veľvyslanectvo vo Vietname. 
Získal priamy kontakt na honorárneho konzula, návrh na podpis dohody o spolupráci 
s technickou univerzitou v Saigone, V Hanoji bol prijatý u námestníka ministra 
školstva, majú záujem vysielať svojich študentov na štúdium na STU. 

• Upozornil na plán vybudovať multifunkčný vedecko-technologický park CEPIT pri 
Vajnoroch. Bude to veľká konkurencia pre nás Technologický inkubátor, ktorý už 
budujeme a hrozí aj odliv odborníkov z STU. 

 
Úloha č. 3/61/2005 
Rektor STU ukladá úlohu vypracovať plán služieb počas leta na R-STU ako aj plán rokovaní 
Vedenia STU a KR STU na 2. polrok 2005. 
Z: Ing. Timár 
T: 30. 06. 2005 
 
2)  Prorektor Redhammer: 

Predložil písomný materiál s návrhom smernice o spoplatnení výkonov spojených 
s habilitáciami, inauguráciami a obhajobami DrSc. na STU pre externých uchádzačov. 
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Uznesenie č. 3/61/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženým materiálom o spoplatnení výkonov spojených 
s habilitáciami, inauguráciami a obhajobami DrSc. na STU pre externých uchádzačov 
s pripomienkami. 
 
3)  Kvestorka Žideková: 

Predložila písomný materiál „Návrh na zrušenie prevádzkovania ÚVZ Kálnica 
zamestnancami STU“. Nakoľko toto zariadenie je už dlhšiu dobu pre STU stratové, 
navrhuje dať objekt do prenájmu. 

 
Uznesenie č. 4/61/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom a poveruje prorektora Bučka, aby vypracoval 
návrh na danie objektu STU v Kálnici do prenájmu. 
 
4)  Prorektor Bučko: 

• Informoval o tom, že prišli 4 ponuky na kúpu nehnuteľnosti STU v Liptovskom Jáne. 
Komisia pre predaj nehnuteľností STU ich vyhodnotí a predloží výsledok Vedeniu 
STU. 

• Predložil písomný materiál „Použitie finančných prostriedkov získaných z nájmov 
nebytových priestorov ÚZ ŠDaJ“. Prostriedky sú akumulované na Fonde reprodukcie 
STU. Investičná komisia súhlasila s tým, aby tieto prostriedky boli použité na 
dokončenie rekonštrukcie sociálnych zariadení na ŠD Mladá Garda, rekonštrukcie 
OST na ŠD Mladá Garda a ŠD Jura Hronca. 

• Tenisová hala STU v Petržalke. 
• Provizórium pre pracovisko FA STU – dizajn je v katastrofálnom stave, ktorý 

vyžaduje neodkladné riešenie. 
 
Uznesenie č. 5/61/2005 
Vedenie STU súhlasí s použitím finančných prostriedkov získaných z nájmov nebytových 
priestorov ÚZ ŠDaJ na dokončenie rekonštrukcie sociálnych zariadení na ŠD Mladá Garda, 
rekonštrukcie OST na ŠD Mladá Garda a ŠD Jura Hronca. Výška financií z fondu reproduckie 
bude stanovená po zohľadnení nákladov na správu nehnuteľností. 
 
Uznesenie č. 6/61/2005 
Vedenie STU rozhodlo podprahovou metódou vybrať realitnú kanceláriu, s ktorou podpíšeme 
mandátnu zmluvu na odpredaj tenisovej haly v Petržalke. 
 
Stanovisko č. 4/61/2005 
Vedenie STU žiada v súvislosti s pracoviskom FA STU – dizajn predložiť konkrétne riešenie 
aj s finančnými požiadavkami, až na tomto podklade môže rozhodnúť. 
 
5)  Prorektor Špaček: 

Predložil písomný materiál „Vyhlásenie verejnej anonymnej súťaže na logo STU“, ktorý 
obsahuje všetky náležitosti týkajúce sa takejto súťaže. 

 
Uznesenie č. 7/61/2005 
Vedenie STU súhlasí s vyhlásením verejnej anonymnej súťaže na logo STU podľa 
predloženého návrhu s tým, že víťazný návrh bude ocenený sumou 100 tisíc Sk a 2. resp. 3. 
cena nebudú honorované. Porota si vyhradzuje právo výšku ceny znížiť. 
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6)  Prorektor Špaček: 
• Príprava slávnostného otvorenia akademického roku 2005/2006 na STU 
• Predĺženie zmluva so Slovakia Online, s. r. o. na monitoring printových 

a elektronických médií. 
 
Uznesenie č. 8/61/2005 
Vedenie STU sa uznieslo, že slávnostné otvorenie akademického roku 2005/2006 na STU 
bude dňa 26. septembra 2005 o 10. hodine v aule na Mýtnej ulici. Občerstvenie po slávnosti 
bude zabezpečované rovnako, ako tomu bolo pri minulom otvorení nového akademického 
roku. 
 
Uznesenie č. 9/61/2005 
Vedenie STU súhlasí s predĺžením zmluvy so Slovakia Online, s.r.o. na monitoring 
printových a elektronických médií. 
 
7)  Predseda AS STU Žalman: 

Pripomenul, že na rokovanie AS STU treba predložiť materiál, akým spôsobom sa 
využijú prostriedky získané z predaja nehnuteľností STU. 
Rektor STU odpovedal, že je to možné až vtedy, keď finančné prostriedky budú na účte 
STU. 

 
8)  Ing. Timár: 

Pripomenul situáciu, v ktorej sa fakulty STU nachádzajú v oblasti softvérového 
vybavenia. Jedná sa hlavne o odborné softvéry, ktoré sa používajú na pedagogický 
proces, ako sú napr. MATLAB, FEMLAB, FLUENT, ANASYS a podobne. Navrhol 
zistiť stav v tomto smere na fakultách STU a riešiť ich centrálny nákup multilicenčne. 

 
Stanovisko č. 5/61/2005 
Vedenie STU súhlasí s návrhom zistiť stav softvérového vybavenia na fakultách STU ako aj 
podmienok ich centrálneho multilicenčného nákupu. 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 

 5


